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Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. május 28. napján 14
00

 

órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

rendkívüli, nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

 Benke József   alpolgármester  

 Erdős Sándor János képviselő  

 Horeczki László  képviselő  

  Lóki József   képviselő 

 Pintér Gergő  képviselő 

  

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

  

Bejelentéssel távol maradt: 

 Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Rózsa János  képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja. Elmondja, hogy az ülés összehívását az tette szükségessé, hogy az 

önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekre kiírt pályázatról dönteni kell, mert a 

pályázat beadási határideje 2019.05.31. napja. 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja.  

 

 

Napirend:  

1. Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekre kiírt 

pályázatról döntés 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

94/2019.(V.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 
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1. Az önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekre kiírt pályázatról döntés 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A 2019. 04.25. napján megtartott képviselő-testületi ülésen elhangzott, hogy az 

önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására a Belügyminisztérium 

pályázatot írt ki. Pályázni lehet az önkormányzat tulajdonában lévő, belterületi közlekedési 

infrastruktúra fejlesztések megvalósulása ponton belül járda felújításra. 

 

Az elmúlt képviselő-testületi ülésen a képviselő-testület már eldöntötte, hogy beadja a 

pályázatot járda felújításra, csak még azt nem döntöttük el, hogy melyik utcákban lévő járdát 

újítsuk fel, és betonos vagy térköves járdát építsünk-e. A térköves járda előnye, hogy könnyen 

és gyorsan javítható, esztétikusabb, télen nem fagy fel. Hátránya, hogy drága.  

Ezekről a kérdésekről kellene most döntenünk. 

 

Pályázni lehet  85%-os támogatási intenzitás mellett 15% önerő biztosításával. 15 millió 

forintra történő pályázat esetén 2.647.60 Ft önerőt kellene biztosítania a képviselő-testületnek. 

 

Előzetesen tájékozódtam a kivitelezőknél a járdaépítési árak felől. 

A betonos járda négyzetmétere 9.369 Ft/m2 ebből 1,8 km hosszú 1 m széles járdát tudnánk 

építeni. Az ajánlat szerint a hidaknál vasalat lenne elhelyezve. 

 

A térkő burkolatú járda négyzetmétere 21.168 Ft/m2 lenne, ebből kb.800 méter hosszú 1 m 

széles járdát tudnánk építeni. Az ajánlat szerint a hidaknál fémlemez és másik színű térkő 

lenne elhelyezve. 

 

A legrosszabb állapotúak a járdák a Szabadság utcában a Nagy utcában és a Hódos utcában 

vannak.  

 

Az utcákban a járda hosszúságok fel lettek mérve. 

A Nagy utca páratlan és páros oldala 875-875 m.  

A Hódos utca páros és páratlan oldala 728-728 m 

A Szabadság utca páros oldala 718 m, a páratlan oldala 522 m. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Betonjárdát javaslok, mert ebből hosszabb szakaszt tudunk építeni. Javaslom először a 

Szabadság utcai, majd a Nagy utcai és a Hódos utcai járdát felújítani. 

 

Horeczki László képviselő 

Szerintem is betonjárdát kellene építenünk. Szeretném megkérdezni polgármester úrtól, hogy 

a járdahosszok felmérésekor során a lakossággal történt kommunikáció során a lakosság 

milyen járdát javasolt építeni? 

  

Karsai József polgármester 

Megoszlottak a vélemények 50% betonjárdát és 50% térköves járdát szeretne építeni. 

Szerintem a főútvonal melletti járdákat térkővel, a mellékutcákban lévő járdákat betonnal 

kellene megoldani. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Nekem is az a véleményem, hogy betonjárda épüljön, kivéve a központi részeket, ahol már 

elkezdtük a térköves járdák építését. 
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Karsai József polgármester 

Kérem a képviselő-testület véleményét arról is, hogy egy utcában mindkét oldalon felújítsuk-e 

a járdát, vagy több utcában csak egyik-egyik oldalon?  

 

Lóki József Tibor képviselő 

Az a véleményem, hogy egy utcában mindkét oldalon csináljuk meg a járdát, és ahogy lesz rá 

pénzünk ezt a járdafelújítást folytassuk egy következő utcával. 

 

Benke József alpolgármester 

Ebből a pályázatból a legrosszabb járdát kellene megcsinálni, az pedig a Szabadság utcai 

járda. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az árajánlatban meghatározott négyzetméter árat soknak tartom. Én is egyetértek azzal, hogy 

betonjárdát építsünk. Az a véleményem, hogy mindenképpen egy utcában mindkét oldalon 

meg kellene járdát építeni. 

A Szabadság utcában a legrosszabb a járda az a véleményem ezt újítsuk fel először. 

A járdafelújítással együtt az árkok állapotát és a vízelvezetést is meg kellene oldani. 

 

Karsai József polgármester 

A Szabadság utca páros oldala 718 m, a páratlan oldala 522 m, ez összesen 1240 m, és marad 

még kb. 600 m másik utcában lévő járda felújításra. 

Ebbe a keretbe még a Hódos utca egyik oldalán lévő járda felújítása beleférne. 

 

Pintér Gergő képviselő 

Ha a járdán közlekedő emberek számát figyelembe vesszük, akkor én nem a Hódos utcát, 

hanem a Nagy utca egyik oldalán található járdát javaslom felújítani, mert ebben az utcában 

lényegesen többen használják a járdát. Újítsuk fel a Szabadság utca és a Nagy utca egyik 

oldalát. 

 

Horeczki László képviselő 

A Szabadság utcai járdát mindkét oldalon fel kellene újítani és a Hódos utcában az egyik 

oldalon lévő járdát. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki arra szavaz, hogy betonjárdát építsünk, kérem kézfelemeléssel jelezze. 6 igen szavazattal 

a képviselő-testület a betonjárda építésre szavazott. 

 

Javaslom, a Szabadság utca páros és páratlan oldalán lévő járdát felújítani. Aki ezzel egyetért, 

kérem kézfelemeléssel jelezze. A képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal a Szabadság 

utca mindkét oldalán lévő járda felújítását elfogadta. 

 

Még azt kell eldöntenünk, hogy a Hódos vagy a Nagy utca egyik oldalán lévő járdát újítsuk-e 

fel. Aki a Nagy utca keleti oldalán lévő járdát szeretné felújítani, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 5 igen és 1 nem szavazattal a képviselő-testület a Nagy utca keleti oldalán lévő 

járda felújítására szavazott. 
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Karsai József polgármester 

Összefoglalva a pályázat beadásához szükséges döntéseket javaslom, hogy a képviselő-

testület nyújtson be pályázatot az Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztésekre kiírt 

pályázatra, a Kadarkút 163 hrsz. alatti Szabadság utca mindkét és a Kadarkút 467 hrsz. alatt 

található Nagy utca keleti oldalán elhelyezkedő járdák felújítására, 15 millió forint 

támogatásra. 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület pályázathoz szükséges önerőt 2.647.059 Ft-ot a 

2019. évi helyi iparűzési adóbevételek terhére biztosítsa. 

 

Aki ezzel egyetért kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

95/2019.(V.28.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 
Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. 

évi L. törvény 3. melléklet II. 2. pontja szerinti 

Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 

támogatásra kiírt felhívás alapján pályázatot nyújt be a fent 

megnevezett jogszabályhely c) alpontjában szereplő 

 „ Belterületi utak, járdák, hidak felújítása „ a Kadarkút 163 

hrsz. alatti Szabadság utca mindkét és a Kadarkút 467 hrsz. 

alatt található Nagy utca keleti oldalán elhelyezkedő járdák 

felújítására.  

 

A beruházás tervezett összköltsége :  17.647.059,- Ft  

Igényelt támogatás (85%):         15.000.000,- Ft 

A pályázathoz szükséges önerő (15%):         2.647.059,- Ft  

 

Kadarkút Város Önkormányzata az önerő összegét a 2019. évi helyi 

iparűzési adóbevételek terhére biztosítja. 

 

Határidő: 2019.05.31. 

Felelős: Karsai József polgármester 

 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a Kadarkút, Központi Autóbuszváró büfé és a 

hozzá tartozó buszváró helyiségekre 2013. december 18.-án megkötött, és többször módosított 

helyiségbérleti szerződés a szerződésben meghatározott határozott idő elteltével, 2019. május 

31. napján megszűnik. 

Kérem a képviselő-testületet, hogy az elkövetkezendő soros ülésre tegyen javaslatot a 

helyiség további hasznosítására. 
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A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, rendkívüli, nyilvános ülését 

15 
10  

órakor bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


